
FAU-møte, 05.02.2024 
Referent: Victoria Johnsen 
 

• Ordstyrer rollen blir å rullere. Første ordstyrer er Marte. 
• Ny kasserer: Zinah. 

 
Skolemiljøutvalget v/Lars Corneliussen 

• SMU skal bestå av to ansatte, to elever, to foresatte og en politisk representant. 
• Utvalget har ikke vært aktivt på en stund, men skal komme i gang fortløpende.  
• Hensikt med SMU: Medvirkning på hvordan skolemiljøet skal utformes. Best mulig skolemiljø 

for elevene. Trivselsskapende aktiviteter. EKS; 17. mai feiring, ball, disco, LFD etc.. 
• SMU kan komme med råd til driftsstyret. 
• Ny foresatte-representant: Satiya (bytter med Zinah) 
• Neste møte er onsdag 28.02, kl. 17.30-19.00. Videre: 20. mars, 08. Mai og 12. juni 
• Ønske om at SMU sitt årshjul klargjøres, og at representanter velges på høsten slik at de kan 

være i virke ett helt år. Frem til nå har representantene blitt valgt på våren.  
• FAU setter spørsmålstegn ved at SMU ikke er igangsatt før februar. Det er sendt etterspørsel 

om hvor SMU blir av per mail. 
• FAU ønsker at Lars er med i SMU frem til noen andre får opplæring og kan ta han plass. Lars 

er positiv til forespørsel. Må ha klarsignal fra ledelsen først.  
 

• FAUs samarbeid ang korps: Forslag om å gi korpset og FAU hvert sitt lager med lås. Da 
kan utstyret holdes separat. Da behøves det et par representanter fra både korps og FAU 
sorterer utstyret som ligger på felles lager. Det er et ønsker fra FAUs side at Korps og FAU kan 
samarbeide om 17.mai. Det er viktig å opprette dirkete og tettere dialog mellom korps og 
FAU. Forslag om møte mellom Korps styret og FAU styret.  

 
• LFD-uka: For å letter kunne holde inntektene fra LFD-uka adskilt foreslås det at LFD-kafeen 

(drevet av elever) og FAU matutsalg (drevet av foresatte) har stand på hver sin side av 
personalrommet. Det er viktig at FAU representanter deltar. 

 
• Forslag til tema på dialogmøte: Neste dialogmøte holdes en onsdag i april, kl. 17.30. 

Nærmere info kommer. De som har barn i begge gruppene kan velge hvilke grupper de vil 
være med på. Det foreslås også at elevene kan delta på dialogmøtet. 

• Forlag på temaer er: Vennskap og inkludering, Mobbing og utestenging, Språkbruk, Sexuelle 
overgrep, Foreldreengasjement, rusmidler (el-sigaretter, snus og hasj), utekontakten, MOT, 
holdninger, kriminalitet og lovverk, barnevern 

 
• Eventuelt: Foreldresamarbeid er vanskelig på 8. trinn. 5. trinn har også hatt noe vansker 

med det samme, og jobber med å engasjere foresatte gjennom å rullere på hvilke foresatte 
som har ansvaret for ulike aktiviteter på trinnet. 

 
• Hvor mange miljøarbeidere er det på skolen? Det er seks stk. Kommer en til 

miljøarbeider i april + ny sykepleier.  
• Leder for miljøteam inviteres til neste møte.  

 
• Til 17. mai komiteen: Søke om nabolagsmidler. Viktig å søke om høyere beløpe enn vi 

tenker.   
 
Neste møte: mandag 26. februar. Kl. 17.30-19.30 
 


